

THE PHILLIPS ACADEMY



Dear Phillips Academy Families and Community,

October 2, 2020

Yesterday, the Alameda County Public Health Department (ACPHD) issued a [new order](#) which includes a new timeline under which schools may start the process to reopen for in-person learning pending county review starting October 13 with elementary schools. *“Alameda County will consider permitting middle and high school students to return to in-person education in four to twelve-week phases as local disease conditions allow.”* To be clear, this order would not return to normal school. It would be some kind of blended/hybrid learning model which meets all health and safety requirements.

Making progress on Covid-19 metrics is a positive development, however, our community is very large covering 15 different districts, 60 families, and 42 staff, who all have been affected by the pandemic in different ways. There is a lot of work ahead to ensure the proper procedures are in place. We also have important work to do with our staff to prepare for our students' return. We continue to work closely with the Alameda County health department to make sure the latest guidelines are a part of our procedures and training of our staff. Therefore at this time, we are continuing to work with all of you to ensure your student has access to their virtual programming, access to resources to support students and families, and meeting with you on an individual basis on the challenges that are coming up with you and your family. **The Phillips Academy will remain in distance learning through the end of December 2020.** We will be moving in the direction of preparing our facility, so the proper procedures are in place and preparing our staff on the guidelines put in place by the Alameda County Public Health Department.

As we shared in our Reopening Plan, we remain focused on Health & Safety, Access, Community, Process and Outcome, and being Responsive to both student needs and the public health guidance to our community need when working toward re-opening our schools. Additionally, we are committed to the following conditions in our reopening plan:

- Retaining a distance-only option for families: There will be a distance-only option for any student wishing to remain in distance learning all year.
- Aligning to public health guidance: Returning to in-person instruction will only be done in alignment with local public health guidance.
- Working with our staff: To train on the guidelines for an eventual return to campus
- Offering targeted individualized support: We remain committed to working with each family to work toward their student getting what they need.
- Work toward bringing on our most impacted students back on to campus when it is possible.

We are mindful of the strong opinions within our community. Some families will not consider any in-person options while others are urging us to provide an opportunity for in-person learning. We empathize with all of our families under these extraordinary circumstances and are working to serve families as best we can given our COVID-19 circumstances.

Thank you for your continued patience and support during these difficult times. Please know that we are working hard to create the best and safest learning environment possible for our students, staff, and community.

If you should have any questions or concerns Please fill out the link Below

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfJQDcuYU6nPcMmHv2LGNulgX9A0E3p9qKVLaCfbLrJD2G2VA/viewform?usp=pp_url

THE PHILLIPS ACADEMY



Estimadas familias y comunidad de Phillips Academy,

2 de octubre de 2020

Ayer, el Departamento de Salud Pública del Condado de Alameda (ACPHD) emitió una nueva orden que incluye un nuevo cronograma bajo el cual las escuelas pueden comenzar el proceso de reapertura para el aprendizaje en persona pendiente de la revisión del condado a partir del 13 de octubre con las escuelas primarias. "El condado de Alameda considerará permitir que los estudiantes de secundaria y preparatoria regresen a la educación en persona en fases de cuatro a doce semanas, según lo permitan las condiciones de la enfermedad local". Para ser claros, esta no sería una escuela normal. Sería una especie de modelo de aprendizaje mixto / híbrido que cumpla con todos los requisitos de salud y seguridad. Avanzar en las métricas de Covid-19 es un avance positivo; sin embargo, nuestra comunidad es muy grande y abarca 15 distritos diferentes, 60 familias y 42 empleados, quienes se han visto afectados por la pandemia de diferentes maneras. Queda mucho trabajo por delante para garantizar que se implementen los procedimientos adecuados. También tenemos un trabajo importante que hacer con nuestro personal para prepararnos para el regreso de nuestros estudiantes. Continuamos trabajando en estrecha colaboración con el departamento de salud del condado de Alameda para asegurarnos de que las pautas más recientes sean parte de nuestros procedimientos y capacitación de nuestro personal. Por lo tanto, en este momento, continuamos trabajando con todos ustedes para asegurarnos de que su estudiante tenga acceso a su programación virtual, acceso a recursos para apoyar a los estudiantes y sus familias, y reunirse con usted de manera individual sobre los desafíos que se le presentan. tú y tu familia.

La Academia Phillips permanecerá en aprendizaje a distancia hasta fines de diciembre de 2020. Avanzaremos en la dirección de preparar nuestras instalaciones, para que se implementen los procedimientos adecuados y preparen a nuestro personal sobre las pautas establecidas por el Departamento de Salud Pública del Condado de Alameda. Departamento

Como compartimos en nuestro Plan de reapertura, nos mantenemos enfocados en la salud y seguridad, el acceso, la comunidad, el proceso y el resultado, y respondemos tanto a las necesidades de los estudiantes como a la orientación de salud pública de nuestra comunidad cuando trabajamos para reabrir nuestras escuelas. Además, estamos comprometidos con las siguientes condiciones en nuestro plan de reapertura:

- Mantener una opción de solo distancia para familias: habrá una opción de solo distancia para cualquier estudiante que desee permanecer en el aprendizaje a distancia todo el año.
- Alinearse con la guía de salud pública: El regreso a la instrucción en persona solo se realizará de acuerdo con las guías de salud pública local.
- Trabajar con nuestro personal: capacitarse sobre las pautas para un eventual regreso al campus

- Ofreciendo apoyo individualizado dirigido: Seguimos comprometidos a trabajar con cada familia para que sus estudiantes obtengan lo que necesitan.
- Trabajar para traer de regreso al campus a nuestros estudiantes más afectados cuando sea posible.

Somos conscientes de las fuertes opiniones dentro de nuestra comunidad. Algunas familias no considerarán ninguna opción en persona, mientras que otras nos instan a brindar una oportunidad para el aprendizaje en persona. Sentimos empatía con todas nuestras familias en estas circunstancias extraordinarias y estamos trabajando para servir a las familias lo mejor que podemos dadas nuestras circunstancias de COVID-19.

Gracias por su continua paciencia y apoyo durante estos tiempos difíciles. Por favor sepa que estamos trabajando arduamente para crear el mejor y más seguro ambiente de aprendizaje posible para nuestros estudiantes, personal y comunidad.

Si tiene alguna pregunta o inquietud, complete el enlace a continuación

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfJQDcuYU6nPcMmHv2LGNulgX9A0E3p9qKVLaCfbLrJD2G2VA/viewform?usp=pp_url